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Vedr. overdragelse af vejbelysning til områdets grundejere 
 
Vordingborg Kommune har i de seneste uger udsendt breve vedr. tvungen 
overtagelse af vej- og stibelysning til områdets husejere. Brevene er sendt til eboks. 
 
Grundejerforningens bestyrelse vil gerne præcisere, at vi ikke har været informeret 
om kommunens planer forud udsendelsen af brevene. Som følge deraf har vi heller 
ikke kendt noget til de anførte tidsfrister.  
 
Vi er forundrede over, at vi ikke på forhånd har været orienteret. Men bestyrelsen vil 
nu tage initiativ til en dialog med kommunen. 
 
På baggrund af skrivelsen rejser sig flere spørgsmål, herunder pris for overtagelse, 
hvilke veje//stier er omfattet,  opsætning af målere, evt. udskiftning af "gamle" 
lamper, forventet årlig driftudgift osv. Det er nogle af de emner, som vi vil drøfte 
med kommunen.  
 
Vi vil udsende yderligere relevante informationer, når vi ved mere end vi ved nu. 
 
Og når vi kommer dertil, hvor der forelægger et beslutningsgrundlag for overtagelse 
af områdets belysning, vil der blive indkaldt til generalforsamling - evt. en 
ekstraordinær generalforsamling. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Grundejerforeningen Nyråd Nordvest 
 
Søren-Ole Andersen, formand 
Sikavænget 11 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


